
 

 

Začátkem listopadu proběhla u Domu dětí a mládeže akce 
s názvem Lov Orlích per 

 
 
 

 
 
 
 
 

V tomto čísle najdete vše důležité, co se v oddíle Trojka 
Shawnee událo v listopadu roku 2009. 
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Slovo Náčelníka 
 
 
 Jak jsem na sněmu řekl, tak v dnešní rubrice Slovo 
Náčelníka se rozepíši o tom co nebyl na sněmu při mém 
zpěvu čas. Určitě bych chtěl poděkovat rádcům za jejich 
práci s družinami, která vyžaduje jistě něco více, než je 
pouhé chystání pár her na schůzku. 
A to jmenovitě Míše, Šmodrchovi a Danovi a nechci 
zapomenout na jejich podrádce: Komanče, Betty a Lišáka. 
Dalším bodem je registrace do našeho kmene a do Junáku. 
Až na pár vyjímek J, kteří tyto peníze donesou na Vánoční 
nadílku, je vše již vybráno a po zapsání do informačního 
systému Junáku, může se každý registrovaný člen těšit na 

časopis, který přijde každému zdarma domů poštou, toto je letošní novinka a 
sám jsem na ni zvědavý. 
Na záchodech se stále urputně pracuje – díky všem kdo na ně nezapomněli, 
a navíc v nejbližší době by měl přijít pan Švorčík, který zapojí elektřinu, 
takže budeme moci již na chodbě svítit.  
Ale pořád je zde otázka izolace potrubí před již blízkými mrazy… 
Za dveřmi máme Vánoční nadílku, která však kdy tento článek čtete, již 
skončila, ale myslím že byla opět tak veselá jako vždy, protože program 
jsem připravoval z větší části já ;) a na takové veselé věci mě užije J 
Dále zde můžete objevit pozvánku na náš již tradiční Zimní tábor, který se 
snažíme uskutečnit každé vánoce, ale sníh nám moc v poslední době 
nepřeje, tato akce je pouze pro dobrovolníky a pro ty co se nebojí vyrazit do 
zimní přírody do týpý, ale o tom více v pozvánce. 
Mnozí z vás se ptají na dostupnost oddílových trik a šiltovek. S triky je to 
tak, že se objednávka dělala o prázdninách a nemohl jsem tušit že o ně bude 
tak velký zájem a nyní nám chybí trika v nejmenší velikosti ( myslím že S, 
nebo ta druhá: M ), budu se snažit zjistit, zdali někteří z již starších kluků 
nepotřebují novou velikost a takto je vyměnit. 
Co se týče šiltovek, ty se sehnali již před táborem a jsou již nyní rozebrány a 
příležitostí ji sehnat je malá, ale je možné že ty, co se občas někde objeví, 
dostanou především ti, kdož mají dobrou docházku.   
A to bude ode mne vše, pokud máte jakýkoliv dotaz, připomínku či námět, je 
zde kontakt na moji osobu: 
 
kontakt: Michal Kunrt – 776 187 859 
  e-mail – michalkunrt@seznam.cz 
 

Ohiyesa 

mailto:michalkunrt@seznam.cz
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Lov Orlích per 
7. 11. 2009 

 
Název této akce značil že se bude jednat o možnost pro bojovníky, 

kteří již mají nováčkovskou zkoušku za sebou , splnit si některá Orlí pera, 
která lze plnit jen příležitostně, nebo dokonce vyjímečně. 
Tuto akci řídil Mičkinikwa a místem konání byli venkovní prostory DDM a 
taktéž tělocvična. Sešlo se nás zde požehnaně, počet byl okolo 20 J a  to 
ještě bylo několik členů nemocných. 
Po zahájení akce jsme se vyřítili ven,  
kde jsme se rozdělili do dvou skupin,  
první šla hrát lakros a druhá plnila  
podmínky ve zdatnosti. Jmenovitě:  
hod koulí, oštěpem a diskem. Někteří  
dokázali pomalu překonat olympijské  
rekordy a někteří pro jistotu házeli  
do záporných hodnot, tedy za sebe.  
Podle toho jak si kdo vedl, byl oceněn  
kartičkami rozdílných hodnot, které se mu následně započítali do měsíčního 
bodování / Javorové nažky. Po té co se všichni vystřídali, došlo na házení 
lakroskou do dálky. Tato Orlí pero je novinkou, takže jsme prováděli spíše 
zkušební hody, ale podle kterých vychází limity v novém Zápisníku Orlích 
per. S koncem těchto hodů jsme odešli do tělocvičny, kde probíhal druhý 
blok programu. Prvně však na zahřátí přišlo pár her, kde se soutěžilo po 
rodech a myslím že šlo o hry vskutku veselé, neboť se řvalo a běhalo jako o 
život. Následně se vytvořili čtyři stanoviště – výmyk, šplh, skok přes kozu a 
hod lakroskou do sektorů. Úkolem  

každého bylo stihnout co nejvíce z těchto 
stanovišť a pokusit se splnit zadané limity. To 
se pár lidem povedlo a většině se povedlo 
splnit minimálně jeden z těchto úkolů.  Na 
závěr akce ještě přišlo běhání po lavičce do 
vrchu, což byla  pomyslná tečka v dnešních 
aktivitách. Každý následně  
nahlásil počet bodů,  
které se mu podařilo  
splnit. 

Po opuštění prostorů DDM bylo ještě vyhlášeno  
měsíční bodování za měsíc září / říjen.  
Pak už jen kmenová lelawatika a odchod domů. 
 
   
 
Ohiyesa 
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Začátkem nového kmenového období se na Kmenovou radu obrátil klan Modré Želvy 
s nápadem uspořádat první Klání klanů. V činnosti snad už od začátku fungování 
kmene se utkávají kmenové rody-družiny  v nám všem známém KLÁNÍ RODŮ. Tak 
proč nezavést setkávání našich skupin starších bojovníků Každý klan se měl snažit 
posílit své řady o co nejvíce bojovníků. Nejúspěšnější byla Modrá želva, kterou přišel 
podpořit Ječmínek a nositel Tekumsehova štítu Sachem Wablautanaga. Stav 
jednotlivých klanů byl tedy : 
Modrá Želva – Sachem Mičkinikwa, Sachem Tateyopah, Sachem Wablautanaga a 
Ječmínek, 
Klan Manato – Hadi – Sagamor Netopýr, Sagamor Tarzan,  Vanata Béďa a host Martin, 
Klan Horského Lva zde zastupovali – Sachem Stopař, Vanata Řezi a Waope, posledním 
klanem Jeleni byli tvořeni dvojcí Sachem Ohyiesa a Dejmal. 
Počet na první hry nebyl vůbec špatný a splnil naše předpoklady. A to nám zde 
chybělo pár zkušených bojovníků Barry-práce, Sokol – práce, Wyoming – mimo kraj a 
Dráček na závodech a Vyžírka se nakonec omluvil. Snad příště nás bude ještě více a 
bude to zase super. 
Celkem jsme si naplánovali okolo 10 soutěží, ale nakonec jsme zvládli asi polovinu. 
Hlávní osou Klání byl  LAKROS  a  SHINNY. 
Začalo se lakrosem - a tady se ukázala tvrdá hra Waopeho, který 
nám postupně začal likvidovat lakrosky. Neboť těch moc nebylo – 
každý si přece jen svoji nedonesl, tak jsme se o počet lakrosek 
začali obávat. Nakonec se vše ustálilo a my turnaj mohli v poho 
dohrát.  
Turnaj se stal doménou Modré Želvy, kde se ukázala zkušenost 
většiny hráčů a Ječmínek se pochlapil a jde vidět, že mu lakrosové 
tréninky jdou k duhu. Nakonec dle předložených výsledků vítězí 
Modrá Želva před HL, Jeleny a Hady. 
  Turnaj v shinny byl zase pod taktovkou klanu Horského Lva- po lámání lakrosek 
kupodivu pokračovalo i lámání shinny holí. Tady bych doporučoval příště si přinést 
svoje nádobíčko !!!! HL a MŽ neprohráli , ale úspěšnější byl tým ve složení Stopař, 
Waope a Řezi – Horský Lev… připsali důležité vítězství… 
Během  času mezi utkáními jsme se věnovali dalším  soutěžím – lukostřelbě- 1.místo 
HL, disku – 1. místo MŽ, granátu – 1.místo Hadi, oštěpu – l. místo MŽ, kouli – l.místo 
– Hadi, v bodované disciplíně  počtu členů měli stejný počet Hadi a Modrá Želva. 
Soutěž jídlo překvapila úrovní a vynikající byla příprava ryb- pstruhů a v alobalu a jílu. 
Modrá Želva pak od svých bratří z ostatních klanů dostala jednoznačně největší počet 
bodů i přes prudiče JečmínkaJ. Po sečtení všech bodů to nakonec dopadlo takto – 
l.místo 38. bodů – MODRÁ ŽELVA ,  2.místo – Horský Lev – 29 bodů, třetí místo 
– 24 bodů – Manato – Hadi a čtvrté místo silně oslabení Jeleni – 13 bodů. 
V průběhu Klání nás musel ze zdravotních důvodů opustit Dejmal a tak náčelník 
Ohyiesa musel bojovat sám.   
 

Pro BK …….. sepsal  Mičkinikwa 
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Zimní tábor !  
 
Zimní tábor je opět zde! 
Možná většina z vás přemýšlela jak to letos vypadá se zimním táborem a 
musím říci že i já jsem zvědavý. Avšak pár věcí vím jistě, tábor je v datu 28-
30.12.2009, sraz je v 9:20 na Valové, nebo tak nějak. Návrat: bude někdy 
odpoledne 
Jistě si vemte něco věcí na sebe a do batohu, povinné jsou však tyto 
předměty: Boby, sáně či pekáč, vlastně cokoliv na čem se dá jezdit z kopce, 
lakrosku – jedno jestli dřevo ( lepší )  či dural.  
Peníze – nějaké výdaje budou, +- 150kč + bus 
Bederku – bude SAUNA!  Vařit se bude centrálně – opět osvědčené klasiky 
jako rizoto, guláš a bramboráky s povidly!!! Mňam!!!! 
 
 
Pár problémů : 
  
1 . Sníh…. Bez sněhu není zimák – tj.  
jestli napadne sníh není jisto, šance je 50% 
Tohle lze zjistit až 27 do 17:00 – nebude li do  
tohoto času sníh nejedeme a zde  je onen 
 zádrhel, mohl by někdo z Vás mi do tohoto času říci, je-li ve Štítech 
nasněženo, třeba tam máte někoho známého…jinak budu posuzovat dle 
klimatu v Leštině 
Pro potvrzení konání akce sledujte naše webové stránky či můj profil na 
Facebooku J 
2 . Auto!.... Já auto nemám a otec mne nezaveze, nemá zimní gumy, mohl 
by někdo opět z Vás zajistit auto na odvoz věcí? Tj. – týpý, lyning, jídlo. A to 
tam i zpět. Nebude-li auto NEJEDEME!!! Tudíž zájemci o tábor nechť prokáží 
trochu snahy mi pomoci v této krizové situaci! A nějaká ta korunka ne benzín 
by se také našla J 
 
Podotýkám že akce je naprosto dobrovolná a  
tyto informace jsou pouze informativní, každého  
kdo bude mít zájem o účast, budu kontaktovat  
osobně. Taktéž mohu poskytnout lepší seznam  
toho co vzít s sebou. 
A jelikož je velmi možné že sníh opravdu nebude  
( jako posledních pár let ) bude náhradní termín v jarních prázdninách, 
jejichž datum ještě neznám, ale vím jistě že budou.  
 
Zájemci mi musí potvrdit svoji účast do 22.12:2009!!! 

       Ohiyesa 
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V L C I 
 
Družina vlků letos funguje v počtu devíti členů, a to jmenovitě 
 
Šmodrch  - rádce, topič 
Lišák – podrádce, nástěnkář 
Jožo - uklízeč 
Holub - herník 
Pepa - herník 
Jarek - schodomet 
Sebastian - watchkeeper 
Mates - topič 
Dominik – uklízeč 
 
Naše družinové schůzky probíhají vždy v pátek od 16:00 do 18:00. Přestože někteří 
naši členové neumí ani číst a psát, tak se nám podařilo zvítězit v boji o Agitanovo 
roucho. Na našich družinovkách trénujeme hlavně naše dovednosti v uzlování. Zahájili 
jsme také naší družinovou etapovou hru. 
 

 
 

Za družinu medvědů zapsal Šmodrch 



 7

Káňata  
Jako družina fungujeme od začátku tohoto školního roku a to ve složení: 

Vanata Míša - rádkyně 
Gaosed Betty - podrádkyně 
Nováček Dominika 
Nováček Lenka 
 
V poslední době se naše činnost soustředí hlavně na přípravu na Nováčkovskou 
zkoušku, proto se učíme šest základních uzlů, Morseovu abecedu, skautské desatero 
atd. Co se týče učiva, za nejzábavnější je u nás považováno 10-10-10 poznávání 
zvířat, ptáků a rostlin. Snažíme se chodit ven, už jsme se stihly seznámit se základy 
lakrosu. Samozřejmě hrajeme hodně her a ty holky baví asi nejvíc. V měsících září a 
říjen jsme vyhrály Javorovou nažku a v předsněmovním Klání rodů jsme sice 
nezvítězily, ale i přesto myslím, že se nám docela dařilo. Lenička s Dominikou jsou obě 
moc šikovné i docela hodné, tak doufám, že nám to vydrží J.  
 

 
Káňata (a Grizzly) na 78. Sněmu  Lenka z Káňat 

Za Káňata Betty 

 
A ještě jedna opravná poznámka, kterou mi přeposlal Tateyopah. Díky za ni! 
Každopádně je vidět, že čtenáře naše Kůra má i mimo oddílJ 

 
Dobrý den, 
jen náhodou jsem na webu narazila na Váš hezký skautský časopis a nedá mi to, 
abych Vám nenapsala. Jde v podstatě o drobnost, ale když už poskytujeme informace, 
měly by se pokud možno co nejvíc blížit pravdě.Moje poznámka se týká jedné 
informace v čísle 202 (ročník 20) - článku "Jak severoameričtí Indiáni pěstovali a 
sklízeli úrodu": 
Celý článek je velmi zajímavý, jen u stravy domorodců Velké pánve píšete o rostlině 
Camassia quamash jako o šeříku :-))) 
možná by bylo dobré vědět, že tato rostlina je cibulovina z čeledi liliovitých a se 
šeříkem nemá společného zhola nic (snad opravdu až na barvu květů) 

 
Přeji vám příjemný den a mnoho zajímavých článků do časopisu. 

Eva "Ewabi" Burianová
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         RODOVÉ NÁSTĚNKY 
 

Tak kamarádi a kamarádky. 
Letos jsem byl velice mile překvapen , když jsem jednou přišel na 
klubovnu a viděl pěkně upravené nástěnky našich šavanských rodových 
skupin Vlků, Medvědů a Káňat. 
  Při bližším pročítání a studiu vaší práce jsem si usmyslel , že budu 
práci  sledovat a průběžně během roku  se snažit  vyhodnotit ten nej- 
lepší rod. Při prvním hodnocení jsem byl na první pohled spokojen  
s elánem všech , ale přece jenom úplnost nástěnky u Vlků a Káňat 
potvrdila větší zkušenosti jejich rádců. 
Věřím, že Dan s Komančem se svojí klučičí partou zaberou a jejich 
nástěnkář vyrukuje s nějakým originálním nápadem. Ono někdy stačí, 
aby nástěnka byla pravidelně doplňována údaji a tabulky byly aktuální. 
Nástěnku  doplňuje také vývěsní deska Náčelníka Ohyiesy  , která 
Přináší informace pro rody a členy a je dobré si ji hned po příchodu do  
klubovny  pročíst a zjistit takto co je nového. Myslím, že je dobré zjistit 
hned co nám přináší BODOVÉ MENU  či co tíží našeho Náčelníka. 
  I tady chci věřit, že to náčelníkovi vydrží a já se budu těšit na nové  
informace o životě kmene.  
  Rada orlích per má již dlouhodobě obsazenu velkou nástěnku, na které 
můžete vidět  slavnostní dekrety za udělená orlí pera či šlechtické 
stupně. V historii našich sněmů se tradičně soutěží i v Boji o Agitanovo 
roucho a ty jsou  tradičně celkem čtyři. Na nástěnce jsou umístěny 
krásné důkazy- diplomky , které jednotlivé rody- bojovníci dostávají  za 
vítězství. Tyto důkazy jsou pěkným oživením vašich deníků. 
Na obou stranách nástěnky jsou roucha – červené nosil Sagamor 
Tangywaj a to modré je historické roucho Agitana, který tragicky 
zahynul v roce l995 a jeho roucho nám jej bude navždy připomínat. 
  V nejbližší době se i na této nástěnce můžete těšit na velkou změnu. 
Chci pro všechny bojovníky  sestavit kmenové stoupání na vrchol hory a 
podle vašeho počtu OP a Mistrovství budete 

vysoko.  
Tento krok bude pěknou ukázkou , jak daleko jste již vystoupili a 
můžete tím ukázat i cestu dalším kamarádům v kmeni.   

 Pro BK – šaman Mičkinikwa 
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STOUPÁNÍ NA HORU 
 
Sachem              Mičkinikwa        Modrá Želva  
  
Sachem              Wyoming           Jeleni 
 
Sachem              Tateyopah          Modrá Želva  
 
Sachem              Sokol                  Modrá  Želva 
 
Sachem              Ohyiesa              Jeleni 
 
Sachem              Stopař                Horský Lev 
 
Orlí Sagamor     Barry                  Modrá Želva  
 
Sagamor             Dráček               Horský Lev 
 
Sagamor             Netopýr              Hadi 
 
Sagamor             Tarzan                Hadi 
 
Sagamor              Lišák                 Vlci 
 
Gaosed                 Šmodrch           Vlci 
 
Gaosed                 Komanč            Medvědi 
 
Gaosed                 Betty                 Káňata 
  
Vanata                 Top                    Medvědi                                                                                                                                      
  
Vanata                 Dan                    Medvědi 
   
Vanata                 Grizzly               Hadi 
 
Vanata                 Míša                   Káňata  
 
Vanata                   Javor                  Medvědi 
 
Bojovník              Waope               Horský Lev 
 
Celkem 20 bojovníků  nynějšího kmene Shawnee  pokračuje ve své cestě plnění OP a 
Mistrovství  LM. Na posledním sněmu jsme ovšem viděli velké množství mladé 
indiánské krve,která již na příštím sněmu  může o své první Op požádat. V nynější 
době je v přípravě nová Kniha Op, kterou připravuje šaman Mičkinikwa a ohnivec 
Drak… 

Pro BK sepsal šaman Mičkinikwa
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Je náš slavnostní oděv, který používáme při některých slavnostních 
příležitostech a okamžicích , jako je například sněm, Indiánské hry, 
táborové lelawatiky, ohnivecké akce atd. 
  Jedna ze zmínek jako oblečení ke sněmu se objevuje v knize 
E.T.Setona na straně 204 -206 První roucha  se ve společenství 
Midewiwin objevují zásluhou Neskenonu Praha , který je pro ostatní 
kmeny nevyčerpatelnou studnicí tradic woodcraftu,skautingu a 
indiánů. 
  Když si někdo rozhodne, že by si chtěl vyrobit své obřadní roucho, 
měl by si nejdříve nakreslit návrh přední i zadní strany. Bylo by 
dobré ,aby to udělal v určitém měřítku, aby poměr velikosti znaků a 
vlastního roucha odpovídal skutečné velikosti, těž barevně by te 
tento návrh měl odpovídat skutečnosti. Tento návrh by  potom měl 
předložit šamanovi či wagamedovi k posouzení, protože pouze 
ohnivci těchto stupňů mají právo posuzovat správnost a význam roucha. Při 
sestavování je důležité nahlédnout do Knihy rouch , která obsahuje  skoro 100 
obřadních oděvů  sester a bojovníků mnoha midewiwinských kmenů. 
    Při výrobě roucha si musíme uvědomit co jím chceme vyjádřit. Není dobré používat 
mnoho znaků, protože se potom navzájem tříští. Na rouchu by měl být jeden 
dominatní  znak a to na každé straně roucha a dále pak několik doplňujících znaků. Na 
okraj roucha se našívají lemovky, na kterých jsou umístěny znaky podle příslušnosti 
ke svému rodu. Použité znaky na roucha i lemovky jsou  uvedeny v knize rouch a 
nebo ve speciální příručce, která byla vydána Radou OP kmene. 
  Při výrobě rouch se používá jednobarevná deka, filc nebo jiná vhodná látka. Rouchu 
by mělo být dlouhé asi ke kolenům. Šíře roucha se určuje podle šíře ramen, ke které 
se připočítá 8 až 10 , lemovky jsou široké 5 až 8 cm. 
    Ten, kdo si svoje roucho ušije bez cizí pomoci, může po předložení a uznání 
šamanem kmene požádat o udělení OP. 

 
Wanigiska Šagoiewatha Condor Párek 

Lelašikah 
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Stránka zábavy 
Stejně jako v předchozím čísle, i dnes končí Březovou kůru stránka zábavy. Doufám, 
že se při jejím čtení pobavíte :)  Dnes to bude pár vtipů ze života. 
 
Písnička na přání 
"Haloooo, to jsou písničky na přání?"  
"Ano, tady je rádio xxx a hrajeme písničky na přání." 
"To je dobře, já mám takový zvláštní přání. Já jsem šla po staromáku a našla jsem 
tam pánskou kabelu. Tak jsem se do ní podívala a našla tam 50.000 euro, 90000 
dolarů a 250000Kč.- Také jsem tam našla doklady na jméno Karel Vopršálek z 
Olomouce. Prosím vás, zahrajte panu Vopršálkovi z Olomouce nějakou hezkou 
písničku......" 

 
Porucha 
Jede opravář, ředitel a programátor autem.  
Auto se porouchá a nejede. 
Opravář: Hned za rohem je servis, to dotlačíme. 
Ředitel: To je blbost, koupíme nový auto. 
Programátor: Já bych ještě zkusil vystoupit a zase 
nastoupit. 

 
V posilovně 
Zvoní mobil v posilovně, zvedne jej funící muž: "Prosím." "Ahoj miláčku, jsi v 
posilovně? "ptá se žena. "Ano jsem, co potřebuješ" odpoví muž otráveným hlasem. 
"Tak to je fajn. Já jsem ti jen chtěla říct, že ten kožich jak stál 150 tisíc, tak ho zlevnili 
na 80. Že si ho můžu koupit?" Škemrá žena. "Ale jo." "Ty jsi hodný. A víš jak jsme 
chtěli jet na ty Seychely a zdálo se nám to za půl milionu drahé? Tak oni to zlevnili jen 
na 400 tisíc. Co říkáš, nemám to vzít?" "Dobře, ale jen s plnou penzí," zamumlá muž. 

"Jo to já zařídím. A když máš takovou dobrou náladu, tak stojím 
zrovna před autosalonem Mercedesu a víš jak jsme se dívali na to 
S-klasse za 3 miliony, tak si představ, že oni ho zlevnili na dva 
miliony. Nemám ho zrovna zaplatit?" "Ale jo, ale jen stříbrnou 
metalízu," řekne muž docela otráveně. "Jo, jo, oni to zrovna ve 
stříbrné mají. Tak to je super, ty jsi dnes tak zlatý! Tak čau," 
zaševelí sladkým hláskem žena a položí mobil. Muž v posilovně také 
a se zvednutým telefonem nad hlavou zakřičí: "Chlapi, nevíte čí je 
to mobil?" 

 
Farmář 
Farmář pěstuje na poli melouny a každou chvíli se mu stane, že mu nějaké ukradnou. 
Tak přemýšlí, jak by těm krádežím zamezil a pak dostane nápad. Vyrobí ceduli, na 
kterou napíše: "Jeden meloun je napuštěn jedem!" a zapíchne jí na okraj pole. Od té 
doby se melouny přestanou ztrácet. Farmář má z toho velkou radost, ale jednou 
takhle jde kolem svého pole a podívá se na ceduli a na ní je připsáno:"Teď už dva!". 

 
Na plese 
Přijde chlap k dívce sedící u baru a ptá se : "Hele, nešla by jsi tancovat?" Dívka 
rozpačitě špitne : "No...Ano..." Tak běž nemám si totiž kam sednout !" 

 
Pro BK sestavil DRak 
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Obsah čísla 210/21. ročník, které vyšlo 12. 12. 2009: 

Ø  Slovo náčelníka (Ohiyesa) str. 2 

Ø  Lov orlích per (Ohiyesa) str. 3 

Ø  Klanové hry – 1. ročník 2009 (Mičkinikwa) str. 4 

Ø  Zimní tábor (Ohiyesa) str. 5 

Ø  Vlci (Šmodrch) str. 6 

Ø  Káňata (Betty) str. 7 

Ø  Oprava str. 7 

Ø  Rodové nástěnky (Mičkinikwa) str. 8 

Ø  Stoupání na horu (Mičkinikwa) str. 9 

Ø  Obřadní roucho bojovníka (Mičkinikwa) str. 10 

Ø  Stránka zábavy (Drak) str. 11 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Uzávěrka příspěvků příštího čísla je: V pátek 8. ledna 2010 
Příští číslo vyjde: V lednu 2010 
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